
Protokół Nr 71/2022 
ze wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu  
oraz  
Komisji Strategii i Rozwoju Miasta  
Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 
 
w dniu 21 października 2022 r. 
 
Obrady Komisji otworzyli Przewodniczący Komisji Budżetu – Włodzimierz Stec oraz 
Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta - K. Stelmasik stwierdzając 
quorum na podstawie list obecności (w załączeniu).  
 
Wspólne posiedzenie Komisji odbyło się w Miejskim Ośrodku Sportu i Rekreacji przy  
ul. Świętokrzyskiej 11, rozpoczęło się o godz. 14.39. 
 
Członkowie Komisji obradowali według zaproponowanego porządku obrad  
(w załączeniu). 
 
 
Ad I/Polityka i strategia promocji gospodarczej miasta (materiał w załączeniu do 
protokołu): 
 
Członkowie Komisji Budżetu oraz Komisji Strategii i Rozwoju Miasta nie zgłosili 
żadnych zapytań oraz uwag do w/w informacji.  
 

Ad II/Opiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
 

1) określenia kwoty stanowiącej podstawę ustalenia kwoty dotacji na 
działalność Centrum Integracji Społecznej (projekt uchwały w załączeniu): 

 
Członkowie Komisji Budżetu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 
uchwały. 

 

2) wyrażenia zgody na bezprzetargowe wynajęcie części nieruchomości 
gruntowych (projekt uchwały w załączeniu): 

 
Członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Miasta jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowali w/w projekt uchwały. 

 

3) zbycia części nieruchomości (projekt uchwały w załączeniu): 

 
Członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Miasta jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 

4) zgody na obciążenie nieruchomości służebnością przesyłu (projekt uchwały  
w załączeniu): 
 
Członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Miasta jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
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5) udzielenia dotacji z budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski  
z przeznaczeniem na realizowane w roku 2022 prace restauratorskie i roboty 
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków – kościele 
rzymskokatolickim pw. świętego Michała Archanioła w Ostrowcu 
Świętokrzyskim (projekt uchwały w załączeniu): 

 
W głosowaniu: 7 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i braku wstrzymujących się - 
członkowie Komisji Budżetu pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 
Członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Miasta jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Ostrowieckiemu (projekt uchwały w załączeniu): 

 
W uzasadnieniu do w/w projektu uchwały Wiceprezydent Miasta – D. Smoliński 
wyjaśnił, że dotyczy to zadania pn. „Ekologiczny transport miejski” – zmniejsza się 
udział dotacji dla powiatu o 2 mln zł.  

 
Członkowie Komisji Budżetu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 
uchwały. 
Członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Miasta jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowali w/w projekt uchwały. 

 

7) wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Ostrowiec Świętokrzyski (projekt 
uchwały w załączeniu): 

 
Członkowie Komisji Budżetu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 
uchwały. 
Członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Miasta w głosowaniu – 5 głosami za, przy 
braku głosów przeciwnych i 1 wstrzymujących się - pozytywnie zaopiniowali  
w/w projekt uchwały. 

 

8) przystąpienia nowego wspólnika do spółki Ciepłownia Ostrowiecka Spółka  
z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Ostrowcu Świętokrzyskim 
(projekt uchwały w załączeniu): 

 
Odpowiadając na pytania radnego A. Głąba Naczelnik Wydziału Kontroli i Nadzoru 
Właścicielskiego UM – Z. Żak wyjaśnił, że w skład przedsiębiorstwa 
zorganizowanego wchodzą składniki materialne (środki trwałe – np. kotły) oraz 
niematerialne (np. oprogramowanie). W uzupełnieniu wypowiedzi naczelnika Prezes 
MEC – D. Wojtas poinformował, że została przygotowana wycena przez biegłego – 
oszacowano wartość rzeczy, o których mówił naczelnik Z. Żak. Jeśli chodzi o kwestie 
pracowników, proponuje się, aby 20 osób przeszło do nowej spółki, formuła jest do 
uzgodnienia ze związkami zawodowymi. Dotychczas odbyło się 6 takich spotkań 
(wszystkie były protokołowane). Odpowiadając na kolejne pytania radnego A. Głąba 
Prezes MEC wyjaśnił, że nowa spółka, tj. Ciepłownia Ostrowiecka, została 
zarejestrowana. Jeśli chodzi o zarząd, w jego skład wchodzą 2 osoby (prezes  
i wiceprezes), które pracują bez wynagrodzenia. Co do pytania radnego K. 



3 

 

Stelmasika Prezes D. Wojtas poinformował, że kwestie pracownicze wymagają 
uzgodnień ze związkami zawodowymi. Radny M. Marzec zapytał, jak będzie 
wyglądał bilans MEC po zmianie kapitału własnego – po wydzieleniu nowej spółki, 
jaka będzie zdolność spłaty zobowiązań. Odpowiedzi na to pytanie udzieliła 
Wiceprezes MEC – R. Mikołajczak informując, że na zorganizowanie tej części 
przedsiębiorstwa potrzeba 12 mln zł, ale jest to kwota czysto księgowa. Aport będzie 
wynikał z wartości księgowej środków trwałych. Ta różnica poprawi wizerunkowo 
wartość MEC. Radny M. Marzec zapytał, jak zmieni się kwota bilansowa spółki – 
kapitał oraz prognoza finansowa. Prezes MEC – D. Wojtas zobowiązał się do 
przedstawienia tych informacji w najbliższym czasie.  Wiceprezes R. Mikołajczak 
odniosła się do prognozy finansowej informując, że była ona podstawą do tworzenia 
nowego przedsiębiorstwa, tj. wyceny majątku sporządzonej na dzień 30 września 
2022 r. (dwiema metodami). 

 
W głosowaniu: 8 głosami za, przy braku przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się - 
członkowie Komisji Budżetu pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
Członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Miasta jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowali w/w projekt uchwały. 

 

9) zbycia udziałów w Spółce Ciepłownia Ostrowiecka Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością (projekt uchwały w załączeniu): 

 
Członkowie Komisji Budżetu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 
uchwały. 
Członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Miasta jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowali w/w projekt uchwały. 

 

10)  zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski na 2022 r. (projekt uchwały w załączeniu): 
 
Radny A. Głąb zapytał o źródła dochodów na wydatki związane z dostawą ciepła dla 
jednostek organizacyjnych Gminy. Odpowiedzi udzielił Skarbnik Miasta – S. Kijak 
informując, że najważniejszą pozycją w tym zakresie jest zmniejszenie dotacji dla 
powiatu na realizację zadania „Ekologiczny transport miejski”, zwiększenie 
planowanych dochodów na realizację rewitalizacji obszarów zdegradowanych oraz 
zwiększenie planowanych dochodów z tytułu dywidendy ze spółek gminnych (MWiK 
oraz ZUP). Jeśli chodzi o program „Miasto odnowa”, jego realizacja przechodzi na 
rok następny. Budżet generalnie wzrasta o 7 mln zł po stronie dochodów. Są to 
źródła najpewniejsze jeśli chodzi o te zaliczki na ciepło, nadpłata za 4 miesiące 
spowoduje, że w roku przyszłym w tych jednostkach powstaną oszczędności. 
Odpowiadając na pytanie radnego J. Wrony odnośnie wpływów z tytułu PIT, Skarbnik 
wyjaśnił, że pozostają one na rok przyszły. Udział procentowy gminy w PIT nie 
zmienił się, ale zmiany wynikają z Polskiego Ładu, co ma bezpośredni wpływ na 
budżet.  
 
Członkowie Komisji Budżetu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 
uchwały. 
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11)  zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2022 – 2029 (projekt uchwały w załączeniu): 
 
Członkowie Komisji Budżetu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 
uchwały. 
 

Ad III/Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski za  
I półrocze 2022 r. (materiał w załączeniu): 
 
Członkowie obu komisji przyjęli powyższe sprawozdanie.  
 

Ad IV/Sprawy różne: 
 
Nie zgłoszono żadnych spraw.  
 
Na tym obrady zakończono. Posiedzenie Komisji trwało do godz. 15.11. 
 
 
Przewodniczyli: 

Przewodniczący Komisji Budżetu RM - Włodzimierz Stec 

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta - Kamil Stelmasik 

 
Protokołowały:  
Marta Kamińska 
Agnieszka Zaleś 
 


